
Referat fra Afdelingsmøde i Afdeling 21 i Gylling 

Den 4.september 2019 i Fælleshuset 

Mødedeltager: 

10 deltager fra 8 husstande, administrationskontor og organistionsbestyrelse. 

 

Bestyrelsesformand Michael Jørgensen bøde velkommen. 

Valget som dirigent blev Claes Jensen fra organisationsbestyrelsen. 

Mødesekretær blev Michael Jørgensen. 

Forretningsorden blev godkendt. 

 

Beretningen for bestyrelsesarbejdet fremlagde Michael og den blev vedtaget. 

Heidi Padkjær fra Administrationen fremlagde budgettet, der blev vedtaget. 

Afdelingens rådighedsbeløb blev gennemgået og godkendt. 

 

Der var stillet to forslag fra bestyrelsen: 1. Samværspladsen vedtaget, 6 for og 2 blanke 

                                                                         2. Fælleshus med køkken m.m. vedtaget 8 for. 

 

Der var ikke interesse for afholdelse af et regnskabsmøde.  

 

De tre bestyrelsesmedlemmer der var på valg, blev valgt. Men ingen suppleanter. 

Bestyrelsen vælger selv medlem til repræsentantskabet. 

 

Under eventuelt blev der igen rejst problematikken om, at hver husstand bliver opkrævet 35 kr. for at 

kunne se TV2! Nu skal dette tages op af DOMI Bolig selv! 

Desuden rejstes spørgsmålet om retningslinjer for parkering af forskellige trailer og andre køretøjer på 

området. Dette vil bestyrelsen arbejde videre med i den kommende periode. 

 

For referatet Michael 


